

**Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d. 23 januari 2017****Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1****Aanwezig:**

Dagelijks bestuur Wijkraad	: Bert de Groot en Ria Krul
Buurtcommissie Oost	: Edith Wachelder
Buurtcommissie Noord	: Jan Frijlink en Lex Everaars
Buurtcommissie Zuidoost	: Peter Bijlsma en Jaap Buren
Buurtcommissie Midden	: Herma van Dorth
Buurtcommissie Zuidwest	: --
Buurtcommissie Noordwest	: --
Verslaglegging	: Laetitia Bosch

**Afwezig m.k.:**

Bestuur	: Perry Bakker, Ben de Laat
Buurtcommissie West	: Joop de Ridder, Yvonne Huiskamp

**1. Welkom, vaststellingen aanwezigen en afwezigen met/zonder kennisgeving**

Bert opent de vergadering en heet iedereen welkom.

**2. Vaststellen agenda**

De agenda wordt vastgesteld zoals toegezonden.

**3. Vaststellen notulen van 19 december 2016 en actualiteit bestaande actiepunten**

*Tekstueel/naar aanleiding van:*

Blz. 2, punt 4 2<sup>de</sup> alinea: moeite met de inhoud *moet zijn* moeite met het principe.

Idem, punt 6: Jan Frijlink vraagt of er al duidelijkheid is over de dennen op het stationsplein. Peter Bijlsma geeft aan dat de gemeente er nog mee bezig is. Wellicht is een koppeling met Serious Request mogelijk. De bevestiging moet wel hufferproof zijn.

Idem, punt 5: Bert de Groot vertelt dat er positieve beweging is betreffende BC West. Zij hebben een reactie gegeven op de door het bestuur verzonden brief, maar er is nog geen datum vastgesteld voor een samenkomen. Peter Bijlsma vraagt of er een einddatum is vastgesteld waarop het probleem is opgelost.

Blz. 3, punt 6 buurtcommissie Oost: *toevoegen* in een flyer inzake THOR en Whatsapp buurtpreventie en een oproep tot nieuwe leden.

Idem, buurtcommissie Zuidwest laatste gedachtestreepje: *toevoegen* doorgegeven aan Perry.

Idem, punt 7 statuten: *de tekst vervangen door* Het bestuur is hiermee bezig en zal mogelijke voorstellen bespreekbaar maken.

Actiepunten:

1. Emissievrij openbaar vervoer: Geen nieuws.
2. Luchtkwaliteit binnenstad: Jaap Buren geeft aan dat alle bussen nu door de Molendwarsstraat rijden. Als hierover geklaagd wordt, verwijst men in het antwoord altijd naar emissievrij openbaar vervoer. Het wordt nu een gifstraatje. Het fijnstof wordt nu bovenaan het gebouw naar binnen gezogen. Jaap Buren zou graag een meting zien binnen de woningen. Bert de Groot vraagt wat de VvE in deze kwestie doet. Jaap zou het graag wat groter trekken. Bert stelt voor meer VvE's erbij te betrekken. Peter Bijlsma vult aan dat een aantal van de benaderde VvE's positief heeft gereageerd, maar sommige hebben geen reactie gegeven. Het bevreedt hem dat de eenrichtingsplannen nog geen doorgang hebben gevonden. Jan Frijlink vraagt of Perry Bakker nog nagevraagd heeft hoeveel bussen er op aardgas rijden. Dat heeft hij gedaan, maar hij heeft nog geen antwoord ontvangen.
3. Binnenstadsoverleg: Bert de Groot meldt dat het volgende overleg in februari is gepland. Herma vraagt naar het verslag van de vorige vergadering. Bert de Groot zal de officiële notulen doorsturen.
4. Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten: Herma van Dorth vertelt dat West en Midden morgen hun leden bijeenroepen om te praten over de verkeerssituatie op het Leienplein.

Het verslag wordt met inachtneming van bovengenoemde wijzigingen vastgesteld.

#### 4. Informatiedeling vanuit de buurtcommissies

##### Buurtcommissie Noord:

###### Jan//Lex:

- Vorige week heeft Jan Frijlink een melding gekregen over geluidsoverlast. Hij heeft gemerkt dat het lastig is dit door te geven aan de gemeente. De melding wordt 's nachts en in het weekend wel gemaakt maar er wordt niets gedaan. Handhaving is in Apeldoorn blijkbaar problematisch. Ramen en deuren van horeca moeten 's avonds na 11 uur gesloten zijn.
- Het oude CWI-gebouw is geheel gesloopt.
- Een buurtbewoner heeft geïnformeerd naar de plannen rondom het zwembad. Hij kreeg te horen dat de gemeente het wil verkopen. Jan vindt dat de gemeente niet scheutig is met informatie. Hij moet heel erg "trekken" om informatie te krijgen.

##### Buurtcommissie Noordwest:

###### Ben:

–

##### Buurtcommissie Zuidoost:

###### Peter/Ria/Jaap:

- 2 februari a.s. is de bewonersavond met als onderwerpen THOR en de politie. Hier zijn erg veel aanmeldingen voor. Er zijn misschien te weinig zitplaatsen. Er wordt gedacht over een oplossing met klapstoelen of iets dergelijks.
- In maart komt er een matrixbord in Molenstraat-Centrum.
- Peter heeft de gemeente gevraagd een wit kruis op de weg te zetten bij de uitgang van de Havenstraat op Molenstraat-Centrum.
- De gemeente zal nog uitsluitel geven over de onduidelijke voetgangersoversteekplaats bij de Welgelegenbrug, Voor de afslag naar de Sophialaan vanaf Molenstraat-Centrum is ook duidelijkheid gevraagd.
- Jaap Buren vult aan dat in het Havenpark de wooncontainers verwijderd worden.
- Rondom de vuilcontainers aan Kanaal Noord ligt veel afval. Ria heeft de gemeente gevraagd de containers te verwijderen.
- De Prinsjes gaan toch gebouwd worden. Jaap Buren geeft aan dat hij dit erg onprettig vindt. In het kader hiervan geeft Bert de Groot aan dat het in sommige gevallen lastig is duidelijk te krijgen welke belangen de wijkraad moet behartigen. Er spelen vaak binnen een buurt tegenstrijdige belangen. Peter Bijlsma maakt indien nodig onderscheid tussen particuliere en commerciële belangen.

##### Buurtcommissie Oost:

###### Edith/Bert:

- Af en toe druppelen nog klachten binnen rondom het invoegen van fietsverkeer dat vanaf de Freule komt.
- Jan Frijlink vraagt of de Griftstraat nu helemaal klaar is. Edith Wachelder bevestigt dit. Misschien worden er nog hanging baskets geplaatst omdat er wat weinig groen is.

##### Buurtcommissie Midden:

###### Herma:

- Herma van Dorth is bij een bijeenkomst geweest over Hoofdstraat 100 jaar. Dit is komende zomer. Er moeten nog ideeën aangeleverd worden.
- Zij is ook naar een bijeenkomst over Hoofdstraat 92/94 geweest. Dit pand wordt afgebroken, het is niet meer te redden. Het loopt door tot de Marktstraat. BNO Architecten uit Meppel wil hier één winkel neerzetten in opdracht van een nieuwe eigenaar. Oplevering staat gepland voor eind volgend jaar. De pui wordt in de authentieke staat teruggebracht.
- Herma is vanmiddag naar een bijeenkomst over het Grifhof geweest. Gerrit van Oorsprong had tekeningen die op de site van de gemeente geplaatst zullen worden. De Grift wordt doorgetrokken tot net iets voorbij het V&D-pand. Er is veel groen gepland met oog voor afwisseling bij de seizoenen. Ook de bestrating zou bij renovatie aangepakt worden. De plannen zijn naar verwachting eind maart klaar. Als er geld gevonden kan worden, kost uitvoering circa een jaar. Sandra vertelde dat het bushokje in de Hofstraat aan de kant van de Action weggehaald mag worden.

- Er is een parkeerprobleem gemeld door een bewoner (een bekend sportster) van een appartement die al een woning in het westen van het land heeft. De gemeente heeft aangegeven dat alleen voor bewoners van Apeldoorn vergunningen worden afgegeven. Herma probeert dit op te lossen. Peter Bijlsma vindt het vreemd dat er veel minder moeite gedaan werd voor een bewoonster die een parkeerplek wilde voor haar man die vanuit een verpleeghuis geregeld bij haar op bezoek komt. Hij pleit voor minimaal gelijke inspanning voor beide personen. Voor die bewoonster zijn meer inspanningen geleverd. Niet alleen door de Wijkraad maar ook door WMO en gemeente. Het gaat hier niet om de persoon maar om de vraag of je als woningbezitter/huurder aanspraak kunt maken op openbare een p-plaats

Buurtcommissie West:

–

Buurtcommissie Zuidwest:

Perry:

–

### 5. Voorstel tot overleg statuten

De statuten zijn afgelopen zomer door Perry uitgewerkt in die zin dat ze voor iedereen leesbaar zijn. Het bestuur heeft een aantal zaken verwoord die je zou kunnen zien als voorstel voor herziening van de statuten. De leden moeten uiteindelijk beslissen, maar het voorstel moet ze dan wel aangeboden worden. Het bestuur heeft twee data geprikt om met geïnteresseerde BC-leden hierover te praten: 21 of 22 februari. Als wijzigingen zinvol geacht worden, is de vraag of het onderwerp de komende ledenvergadering aan de orde moet komen.

Jaap Buren vraagt of en zo ja hoe, de meerderheid van de leden bereikt kan worden. Met een slag om de arm is volgens Bert de Groot twee derde van de aanwezigen op de ledenvergadering voldoende.

Herma van Dorth vraagt waarom het bestuur zich nu bezighoudt met eventuele wijziging van statuten als ze bij de volgende algemene ledenvergadering aftreden. Het is inderdaad niet aan het bestuur maar wel om dergelijke onderwerpen op de agenda te houden.

Herma stelt voor om binnen twee maanden een bijeenkomst te organiseren met alle vrijwilligers, geïnteresseerde ondernemers, de gemeente en een jurist om te bespreken wat de mogelijkheden zijn om verder te gaan en in welke vorm. Jan Frijlink vindt dit duidelijk iets om met de leden te bespreken op de algemene vergadering. Herma denkt meer in de richting van een werkgroep, maar Jan is van mening dat je het beter open aan de leden kunt voorleggen. Enig voorwerk is volgens Herma wel zinnig zodat je de leden een aantal alternatieven kunt voorleggen. Er is een oproep gedaan aan de leden om zich te melden voor een bestuursfunctie. Aan de andere kant is het wellicht zinnig als deze wijkraad besluit zich als vereniging op te heffen en op een heel andere manier te werken in de toekomst.

Het lijkt de aanwezigen een goed initiatief. Herma wil alle commissievoorzitters benaderen wie er belangstelling heeft in een dergelijke werkgroep zitting te nemen. Misschien moeten er behalve een jurist ook nog andere deskundigen ingeschakeld worden. Bert de Groot adviseert de eerste bijeenkomst rond de derde week van februari te plannen.

Afgesproken is dat Herma dit oppakt en uitzet bij diverse mensen. Doelstelling is om tijdens de ALV met mogelijke voorstellen te komen waarbij de keuze aan de leden is.

Als thema voor de Algemene Vergadering staat nu de nieuwe Lokale Democratie. Dit punt zal door José behandeld worden. Als er betere thema's zijn, kan het nog gewijzigd worden. Dit thema past wel bij een eventuele andere vorm van de wijkraad. Jan Frijlink vraagt zich af of we de statutenwijziging niet moeten uitstellen tot er een beslissing is genomen over de vorm van de vereniging door de algemene vergadering. Iedereen is het erover eens de statutenwijziging uit te stellen en dat gebeurt ook.

### 6. Adviesgroepen

Yp de Vries heeft een verslag rondgestuurd over de voortgang van de whatsappgroepen. José zal bemiddelen in het probleem over het plaatsen van de borden.

Edith Wachelder vertelt dat zich steeds meer organisaties aansluiten bij de adviesgroep Zorg. Zij en Peter Bijlsma zijn ook naar een overkoepelend overleg met de gemeente geweest. De groep heeft een signalerende functie en speelt de problemen door naar deskundigen. Bert de Groot vertelt dat hij gehoord heeft dat medewerkers van officiële instanties niet altijd op de hoogte zijn van bijzondere

situaties als Fokus.

Jan Frijlink vraagt naar de stand van zaken rond de Foto van de Wijk. Dit wordt samengetrokken met de nieuwe Lokale Democratie.

#### 7. Mededelingen vanuit het bestuur

Er zijn geen bijzondere mededelingen.

#### 8. WVTTK

Herma vraagt naar wat voor bijeenkomsten het bestuur gaat. Als het bestuur aftreedt, is het handig om dat te weten. Ria zal kijken naar de laatste takenlijst.

Jaap Buren heeft gelezen dat de Provincie in het kader van Beleef het Apeldoorns Kanaal het kanaal niet bevaarbaar wil maken. Als er weer een bijeenkomst is, zal hij dit melden. Lokale initiatieven zijn daarmee niet van de baan.

Jan Frijlink vraagt of er nog ontwikkelingen zijn rondom de markten. Herma noch Edith hebben iets gehoord.

Bert de Groot vraagt om voor het Stadsmidden voor 10 februari een jaarverslag per BC naar Perry te sturen.

Jan Frijlink zal het officiële verslag van het horecaoverleg aan Ria sturen ten behoeve van het archief. Over de locatieprofielen is geen nieuws. Bert vraagt iedereen zijn oren open te houden.

#### 9. Rondvraag

Jaap Buren heeft nog opmerkingen over de begroting maar zal deze uitstellen omdat de penningmeester niet aanwezig is.

Einde vergadering 21.40 uur.

#### ACTIEPUNTENLIJST VAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	19-09-2016	Emissievrij openbaar vervoer	DB	Mei 2017
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2017
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2017
4	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2017
5	19-12-2016	Adviesgroepen		Okt. 2017

#### VERGADERROOSTER 2017

PLENAIRE VERGADERING
<b>Maandag</b> avond, aanvang 20.00 uur
23 januari
27 februari
27 maart
11 april - ledenvergadering
24 april
29 mei
26 juni
25 september
23 oktober
27 november
18 december